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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 2/24 

Komisji Finansów i Mienia Województwa 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 17 czerwca 2024r. 
 

Rozpoczęcie – godz. 1303 
 
Lista obecności członków komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym za pomocą videokonferencji. 
 
Obrady prowadził ZBIGNIEW ZIÓŁKO – Przewodniczący Komisji  
 

*  *  * 

 1.  Otwarcie obrad. 
 
 2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji Finansów i Mienia Województwa 

1. Zbigniew Ziółko 
2. Bogusław Wierdak 
3. Janusz Trzepizur 
4. Martyna Nakonieczny  
5. Jerzy Czerwiński 
6. Ryszard Galla 

 
 3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 1/24 w dniu 27.05.2024. 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są jakieś uwagi do protokołu z posiedzenia Komisji 1/24 wyłożonego do wglądu? 
Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 
J.CZERWIŃSKI – zgłosił uwagę dotyczącą braku w protokole wypowiedzi członków Komisji, którzy 
zabierali głos podczas posiedzenia. 
 
R.NOWOSIELECKI (Biuro Sejmiku) – omówił zasady opracowywania protokołów z posiedzeń, które 
reguluje Statut Województwa Opolskiego. 

 
Z.ZIÓŁKO – kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego protokołu? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” – 4     „PRZECIW” – 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” – 1 
 
Z.ZIÓŁKO – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 
 
 
 4.  Porządek obrad. 
 
Z.ZIÓŁKO – czy do przesłanego porządku obrad są jakieś uwagi? – nie było.  
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• Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa Opolskiego na lata 2024-2030, 

• Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Woj. Opolskiego na 2024 rok. 

• Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Prudnickiemu. 

• Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Namysłów 
w formie dotacji celowej. 

• Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Prudnickiego na modernizację infrastruktury sportowej Powiatowego 
Kompleksu Sportowego „Orlik” przy Zespole Szkół Rolniczych w Prudniku. 

 
Z.ZIÓŁKO – Kto jest za przyjęciem porządku obrad ? 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 

 
 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa Opolskiego na lata 2024-2030. 
 6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa Opolskiego 
na 2024 r.  
 
S.MAZUR (Skarbnik Województwa Opolskiego) – omówił przedmiotowe projekty uchwał (w 
załączeniu IV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego). 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są pytania? 
 
J.CZERWIŃSKI – pytanie o szczegóły dot. rezygnacji z wykonania jednego z zadań w Mosznej na 
kowotę 2mln; pytanie dot. relacji nakładów na aktywizację zawodową osób z zagranicy w stosunku do 
zwalnianych pracowników Walcowni „Andrzej” w Zawadzkiem; pytanie dot. planu budowy ścieżek 
rowerowych ich sensownego połączenia w województwie opolskim. 
 
S.MAZUR – 1)sprawa dotyczy projektu modernizacji elewacji i tarasu zamkowego w Mosznej w roku 
ubiegłym – wykonawca zszedł z placu budowy z zakresie tarasu. Dopóki nie będzie uporządkowana 
kwestia tarasu nie można rozpoczynać kolejnych zadań. Stąd kwota została przesunięta w czasie, 
opóźnił się start nowych przedsięwzięć, ale nie oznacza to rezygnacji z zadania, które jest wieloletnie.  
2) zakres projektu dot. zwalnianych pracowników Walcowni jest uzgodniony z PUP w Strzelcach i WUP 
w Opolu. Nakłady jakie są możliwe do poniesienia dotyczą zmiany wykonywanego zawodu i są w 
kwotach na ten cel dostosowanych do ilości zwalnianych pracowników. 
3) w poprzednich latach była realizowana koncepcja budowy ściżek rowerowych w województwie 
opolskim. W bieżącej perspektywie finansowej są środki na budowę ścieżek rowerowych z tym, że 
wnioskodawca będzie musiał być zgodny z tą wypracowaną w ubiegłych latach koncepcją. 
 
M.NAKONIECZNY – zadała pytanie dot. niewykorzystanych środków na adaptacyjność - przesunięcie 
czasowe czy nowe ich przeznaczenie? 
 
S.MAZUR – mamy tu do czynienia wyłącznie z przesunięciem czasowym. 
 
J.CZERWIŃSKI – zgłosił prośbę o przekazanie materiałów dot. analizy i planu budowy ścieżek 
rowerowych. Udzielił pochwały Zarządowi Województwa Opolskiego kadencji 2018-2023 za realizację 
budowy ścieżek rowerowych.   
 
B.WIERDAK – to powinien być wniosek Komisji o przekazanie materiałów dot. ścieżek rowerowych 
radnym nowej kadencji, zarówno w formie elektronicznej ja i drukowanej. 
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B.OSTROWSKI (z-ca dyrektora Departamentu Sporti i Turystyki) – link do materiałów został Państwu 
przesłany. 
 
Z.ZIÓŁKO – proszę o przekazanie radnym stosownych materiałłółw dot. ścieżek rowerowych, w tym 
książki. 
Kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2024-2030? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” – 4     „PRZECIW” – 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” – 2 

 
Z.ZIÓŁKO – kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Województwa Opolskiego na 2024 r.? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” – 4     „PRZECIW” – 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” – 2 

 

*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2024-2030. 
 
*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Województwa Opolskiego na 2024 r. 
 

 

 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Prudnickiemu. 
 
P.POLAK (z-ca dyrektora Departamentu Zdrowia i Polityki Społecznej) – omówił przedmiotowy 
projekt uchwały (w załączeniu IV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego). 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są pytania? 
 
J.CZERWIŃSKI – zadał pytanie o potwierdzenie danych zawartych w uzasadnieniu projektu uchwały w 
zakresie zadłużenia Powiatowego Centrum Medycznego w Prudniku. 
 
P.POLAK – potwierdził zawarte w uzasadnieniu dane. 
 
Z.ZIÓŁKO – kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały? 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 
 

*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu. 
 
 

 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Namysłów w formie dotacji celowej. 
 
T.KRYSTOSEK (z-ca dyrektora Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich) – omówił przedmiotowy 
projekt uchwały (w załączeniu IV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego). 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są pytania? 
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J.CZERWIŃSKI – zadał pytanie czy w poprzednich latach były burmistrz Namysłowa B.Stwiarski składał 
wnioski o takie dotacje i czy je otrzymywał. 
 
T.KRYSTOSEK – nie przypominam sobie aby Gmina Namysłów w ostatnich latach składała taki 
wniosek. Ewentualne uzupełnienie odpowiedzi na najbliższej sesji. 
 
Z.ZIÓŁKO – kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały? 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 
 

*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Namysłów w formie dotacji celowej. 
 

 

 9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Prudnickiego na modernizację infrastruktury sportowej 
Powiatowego Kompleksu Sportowego „Orlik” przy Zespole Szkół Rolniczych w Prudniku. 
 
B.OSTROWSKI (z-ca dyrektora Departamentu Sportu i Turystyki) – omówił przedmiotowy projekt 
uchwały (w załączeniu IV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego). 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są pytania? 
 
M.NAKONIECZNY – zadała pytanie o całościowy koszt remontu Powiatowego Kompleksu Sportowego 
„Orlik” przy Zespole Szkół Rolniczych w Prudniku. 
 
B.OSTROWSKI – na dzień dzisiejszy rozpatrujemy we wniosku tylko koszt związany z prośbą o dotację 
celową stricte związany z zadaniem przebudowy boiska sportowego. W zeszłym roku kwota 100tys. 
została przeznaczona przez nas na zakup sprzętu i oprzyrządowania lekkoatletycznego. 
 
Z.ZIÓŁKO – kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały? 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 
 

*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Prudnickiego na modernizację 
infrastruktury sportowej Powiatowego Kompleksu Sportowego „Orlik” przy Zespole Szkół 
Rolniczych w Prudniku. 
 
 10. Zamknięcie obrad. 
 

*  *  * 
 

Zakończenie – godz. 1400 
Czas trwania posiedzenia – 57 minut 

 

Protokołował:             

Radosław Nowosielecki 

   GŁÓWNY SPECJALISTA 
       BIURO SEJMIKU 

Przewodniczący Komisji 
Finansów i Mienia Województwa 

 

ZBIGNIEW ZIÓŁKO 
 


